
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 05. september 2017 

Til stede var: Pernille Alberg, Anders Thorborg Mørk, Holger Bang og Ena Andersen. 

Fraværende: Kim Klarskov Sjælland, John Stilbo og Annemette Hindhede 

1. Økonomi 

a. Halvårsrapport 

i. Intet at bemærke, og økonomien ser fornuftigt ud. 

b. Drøftelser efter møde med Datea i foråret: 

i. Bestyrelsen vurdere om det vil give mening at skifte bank, i forhold til at Danske 

Bank har ændrede priser og påført flere gebyr på foreningens konto. 

ii. Ny velkomstfolder er snart ved at være færdig og de sidste rettelser skal lige 

udarbejdes. 

iii. Bestyrelsen tager en drøftelse med DATEA om at separere deres gebyr for 

ejerskifte, så dette ikke opkræves sammen med Grundejerforeningens kontingent. 

 

2. Vedligeholdelses- og udviklingsplan for ejerforeningen  

a. NCC har oprettet kloakker 

i. NCC er færdige med arbejdet og Bestyrelsen har godkendt arbejdet med forbehold 

for at der bliver ryddet op de sidste par steder. 

b. P-pladser 

i. Udsættes til næste møde 

ii. Bestyrelsen undersøger mulighed for at etablere ladestandere på et par udvalgte P-

pladser, med argumentet om at muliggøre at medlemmer kan føre i elbil samt at det 

yderligere kan gøre grundejerforeningen mere attraktiv for mulige købere 

 

3. Fællesareal 

a. Der etableres planter ved indkørslen til Pilehøj 

 

4. Udvalg 

a. SOL-udvalg 

i. Faldunderlag er blevet rettet op ved Pilehøj 

ii. Bestyrelsen undersøger priser og mulighed for petanque og beton bordtennis 

b. Fest-udvalg 

i. Sommerfesten blev aflyst grundet manglende tilmeldinger. 

 

5. Vedtægter 

Udsat til næste møde 

6. Henvendelse fra Grundejere 

a. Henvendelser vedr. fibernet svares snarest. 

 

 



 
7. Næste møde 

a. Den 3. Oktober 2017 


